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Ledamöter 

 
Ersättare 

  

Mia Päärni (S), ordförande 
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Elvir Kazinic (S) 

Kerstin Aggefors (S) 

Staffan Svärd (S) 

Demba Bah (MP) 

Ahmet Music (MP) 
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Tatjana Kovacic (M)  

Kerstin Thufvesson (M)  

Mats Rydelius (M) 

Burhan Yildiz (FP) 

 

Estanislao Mboro (S) 

Soma Amin (S) 

Hugh Sindi (S) 

Abdisalam Hussein (MP)  

Basit Choudhury (M) 

Kahin Ahmed (M) 

Jean-Robert Nino (M) 

 

 

 

  

Tjänstgörande ersättare 
Galina Monsalves-Leal (S) för Leo Ahmed (V) 

 

 Tjänstgörande ersättare 
 

    

Tjänstemän  Tjänstemän 
Slutet sammanträde §§ 1-5: Stadsdelsdirektör Patrik Derk, VO-chef Kerstin Alnervik 

§ 3, VO-chef Ulrika Axelsson §§ 4-5, nämndsekreterare Tove Nilsson. 

Öppet sammanträde §§ 6-32: Stadsdelsdirektör Patrik Derk, administrativ chef Verner 

Stadthagen, avdelningschef Gunnar Hörnfeldt, VO-chef Kerstin Alnervik, VO-chef 

Ulrika Axelsson, VO-chef Gunilla Davidsson, VO-chef Susanne Tengberg, kanslichef 

Johan Hernman, demokratisamordnare Love Hägerstrand assisterande  

nämndsekreterare Monica Holst och nämndsekreterare Tove Nilsson.   

Kommentar: VO står för verksamhetsområde.  

 

 Stadsdelsdirektör Olle Johnselius, Verner Stadthagen, Ulrica Axelsson, Gunilla 

Davidsson, Kerstin Alnervik, Susanne Tengberg 

Personalföreträdare  Personalföreträdare 
Öppet sammanträde §§ 6-32: Riitta Eddib, Kommunal, Zubeyde Arslanerkekoglu, 

Vision, David Hellberg, Saco samt Peace Rydström, lärarförbundet.  

 

 Annica Wahlter, SKTF, Riitta Eddib, Kommunal, Claes Palm, SACO, Anders 

Bengtsson, Lärarförbundet 

Utses att justera   Utses att justera  
Ledamoten Kerstin Aggefors (S) och ledamoten Sten Collander (M). Ordföranden Mia 

Päärni (S) och vice ordföranden Benjamin Dousa (M) justerar omedelbart justerade 

beslut. 

 

  

Dag för justering     
2015-11-04 klockan 15:00   

Sekreterare 
 

 Sekreterare 

   

Ledamot  Ledamot 
 

 

Paragrafnr 1-32 Antal blad 44 

 Vice ordförande 
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   Paragrafnr      Antal blad  
Protokoll fört vid Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 29 oktober 2015 

Omedelbart justerade beslut 
  

Tid: Klockan 20:00 

 

Plats: 

Husby Träff, Edvard Griegsgången 16, Husby centrum 

 

Närvarande: 

Se bilaga 1 

 

 

 

§§ 4, 9, 10, 12, 13, 14, 15, 16 

 

Justerat den 29 oktober 2015  

 

 

 

Ordföranden Mia Päärni (S)        
 
 
 
 
Vice ordförande Benjamin Dousa (M) 

 

   

    

   

    

   



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

29 oktober 2015 
 

Sida 3 

 

 

  

§ 1  

Val av justerare och dag för justering 

Beslut 
Ledamoten Kerstin Aggefors (S) och ledamoten Sten Collander (M) fick i uppdrag 

att justera dagens protokoll. Protokollet justeras den 4 november 2015 kl. 15:00.  
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§ 2   

Anmälan av föregående protokoll 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.   

 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den  

24 september 2015 justerades den 1 oktober 2015. 
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§ 3  

Överflyttning av vårdnad till särskilt förordnad vårdnadshavare 
enligt 6 kap 8a § föräldrabalken (FB)  

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 6-117-2015. 
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§ 4  

Yttrande till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) i enskilt 
ärende 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 1.4.-485-2015. 
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§ 5  

Information om missförhållande enligt lex Sarah inom Olivia 
Omsorg AB 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 1.2.2.-498-2015. 

 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

29 oktober 2015 
 

Sida 8 

 

 

  

§ 6  

Förvaltningens och nämndens information och frågor 

Information från förvaltningen  

 Fryshuset informerade under allmänhetens frågestund om verksamhet 

i Husby.  

 Gunnar Hörnfeldt, avdelningschef för Lokal, miljö och IT 

informerade om planerade lokalbyten i Rinkeby. Rinkebysvängen 20 

b är en förskola som SISAB har för avsikt att avveckla och riva, 

marken ska återställas till parkmark. Förskolans verksamhet flyttas då 

till intilliggande Rinkebysvängen 22 där förvaltningen bedriver 

arbetsmarknadsinsatser. Arbetsmarknadsinsatser erbjuds ny lokal i 

Bredbyskolan och gymnastik- och slöjdhuset byggs om för detta 

ändamål. Övriga verksamheter på Bredbyskolan är SFI i skolhuset 

och Jobbtorg i matsalen och kökshuset. Tidplanen för lokalbytena är 

inte färdig.  

 

Frågor från nämnden 

 Basit Choudhury (M) berättade om en rapport från Sweco som visar 

att ungdomsarbetslösheten i Västerort är den högsta i hela staden. Han 

undrade om nämnden kan bjuda in arbetsförmedlingen och jobbtorg 

för information om vilka insatser som finns för unga utan arbete.  

 

Svar: ordföranden Mia Päärni (S) svarade att ungdomsarbetslösheten är en 

fråga som många aktörer jobbar med. I första hand är det upp till varje parti 

att på egen hand hämta in den information de behöver i frågan, till exempel 

genom studiebesök hos relevanta verksamheter. Frågan kan också vara ett 

lämpligt ämne för kommande medborgardialoger. Presidiet kommer ta upp 

frågan framöver. Mia Päärni informerade också att det kommer en remiss 

från staden om ungdomsarbetslöshet inom kort.  
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§ 7  

Uppföljningsrapport till nämnden i oktober 2015 

Beslut 
Nämnden godkänner denna uppföljningsrapport  

 

Ärendet 
Sammantaget beräknas ett överskott om 4,5 mnkr före resultatöverföringar 

och ett överskott om 4,7 mnkr efter resultatöverföringar.     

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 oktober 2015.  

Dnr 1.2.1.-528-2015. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  

 

Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) anmälde ett särskilt uttalande.  

 

I stora penseldrag är vi nöjda med hur stadsdelens ekonomiska förvaltning 

sköts, i synnerhet i jämförelse med många andra stadsdelar med avsevärt 

sämre ekonomi. Dock skulle vi från Moderaterna vilja lyfta upp två 

orosmoln. Delvis kostnadsutvecklingen inom äldreomsorgen och delvis 

försörjningsstödet. 

 

När det kommer till kostnadssidan inom äldreomsorgen välkomnar vi den 

centrala utvärdering som just nu genomförs. Förhoppningsvis innebär den 

stramare utbetalningar och bättre kontroller. För oss är det viktigt att 

förvaltningen har beredskap för ytterligare kostnadsökningar. 

 

De styrande majoritetspolitikernas bidragspolitik är vi däremot djupt oroade 

över. Det prognostiserade underskottet inom ekonomiskt bistånd tror vi över 

tid kan förvärras när stadshuset både höjer bidragen och skatterna. 

Drivkrafterna till sysselsättning minskar och utanförskapet ökar. I den miljön 

riskerar kostnadsutvecklingen för ekonomiskt bistånd skena iväg.  
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§ 8  

Fyllnadsval till sociala delegationen 2015 

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden utser Ahmet Music (MP) till ledamot i sociala 

delegationen för år 2015.  

2. Stadsdelsnämnden utser Abdisalam Hussein (MP) till ersättare i sociala 

delegationen för år 2015.  

 

Ärendet 
Beate Lindberg (MP) har avgått som ledamot i sociala delegationen. 

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden utser en representant ur nämnden 

till ledamot i sociala delegationen för år 2015.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 oktober 2015.  

Dnr 1.1.-423-2015. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  
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§ 8a     

Fyllnadsval till sociala delegationen 2015 
 
Beslut 
1. Stadsdelsnämnden entledigar Amela de la Cruz (FP) från uppdraget som 

ledamot i sociala delegationen. 

2. Stadsdelsnämnden utser Benjamin Dousa till ledamot i sociala 

delegationen för år 2015.  

 

Ärendet 
Amela de la Cruz (FP) har begärt att få lämna sitt uppdrag som ledamot i 

sociala delegationen. Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden entledigar 

Amela de la Cruz (FP) och utser en annan representant ur nämnden till 

ledamot i sociala delegationen för år 2015.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 oktober 2015.  

Dnr 1.1.-558-2015. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

29 oktober 2015 
 

Sida 12 

 

 

  

§ 9   

Partiell revidering av delegationsordningen för Rinkeby-Kista 
stadsdelsförvaltning 

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden godkänner föreslagna förändringar i 

delegationsordningen 

2. Omedelbar justering  

 

Ärendet 
Förvaltningen föreslår förändringar i delegationsordningen inom områdena 

allmänna ärenden, ekonomiärenden och upphandling, personalärenden, 

förskola, socialtjänst – vuxna samt socialtjänst – stöd och service och 

förebyggande ungdomsinsatser.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 oktober 2015.  

Dnr 1.1.-511-2015. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  
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§ 10   

Ny förskola på Kistahöjden 
Genomförandeärende 

 

Beslut 
1. Stadsdelnämnden godkänner förslaget om en förskola i kvarteret 

Vatnajökel, Kistahöjden, med kapacitet för åtta avdelningar  

2. Stadsdelsnämnden begär att kommunstyrelsens ekonomiutskott 

godkänner förslaget om en ny förskola med åtta avdelningar i området 

Kista Höjden 

3. Stadsdelsnämnden uppdrar till förvaltningen att beställa den nya 

förskolan i kvarteret Vatnajökel, Kistahöjden av SISAB för att senare 

teckna hyreskontrakt under förutsättning att kommunstyrelsens 

ekonomiutskotts godkänner projektet 

4. Omedelbar justering 

 

Ärendet 
Stadsdelsnämnden godkände den 22 november 2007 ett inriktningsärende 

som bl.a. innefattade utbyggnad av förskolor i Kista Gård och Kistahöjden. 

Den långa planeringstiden beror på extraordinära bullervärden från 

omgivande trafik. En bullervall ska anläggas. Förskolan kommer att rymma 

144 platser. Husets area är 1394 m
2
 vilket motsvarar ca 9,6 m

2
/barn. 

Förskolan byggs i två plan med hiss och ett rymligt trapphus. Det blir fyra 

avdelningar per våningsplan. Hyran, inklusive rabatt, för den nya förskolan 

under första året kommer att bli 3 172 966 kronor. Per barn blir kostnaden 

23 970 kronor exklusive rabatt. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 oktober 2015.  

Dnr 1.2.5.-134-2013. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  

 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

29 oktober 2015 
 

Sida 14 

 

 

  

§ 11  

Omfattande nedskräpning i Rinkeby-Kista 
Skrivelse av Benjamin Dousa m.fl. (M) 

 

Beslut 
Tjänsteutlåtandet utgör svar på skrivelsen. 

 

Ärendet 
Benjamin Dousa m.fl. (M) har i sin skrivelse ställt tre frågor till 

förvaltningen: Vilken strategi har stadsdelsförvaltningen för en renare 

stadsmiljö? Hur ser samarbetet ut mellan olika aktörer i denna fråga? Varför 

prioriteras Rinkeby-Kista ner när det kommer till avhysningar? Förvaltningen 

har rapportörer i stadsdelsområdet för att entreprenören snabbt ska meddelas 

när en extra städinsats behövs. Förvaltningen samarbetar med trafikkontoret 

och fastighetsägarna vid åtgärder mot nedskräpning och med Kista närpolis i 

arbetet med att avhysa otillåtna boplatser på allmänna ytor. Samtliga 

boplatser som påträffas på allmänna ytor avhyses ca ett dygn efter upptäckt. 

Efter avhysningen, som sköts av polis, städar förvaltningens entreprenör det 

aktuella området.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 oktober 2015.  

Dnr 1.6.-479-2015. 

 
Förslag till beslut 
Ordföranden Mia Päärni (S) yrkade bifall till förvaltningens förslag till 

beslut.  

 

Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) yrkade bifall till eget förslag till 

beslut. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Mia Päärni (S) ställde de båda förslagen mot varandra och fann 

att nämnden ställt sig bakom förvaltningens förslag.  

 

Reservation  
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) reserverade sig mot nämndens 

beslut till förmån för moderaternas förslag enligt följande. 

 
Stadsdelsnämnden beslutar följande. 

 

1. Stadsdelsförvaltningens förslag till beslut avslås 
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2. Stadsdelsförvaltningen ges i uppdrag att återkomma till nämnden med ett 

förslag i överrensstämmelse med vad som anförs i detta beslut samt i 

enlighet med Moderaternas budgetreservation i kommunfullmäktige 

3. Därutöver anföra följande 

 

Det ska vara rent & snyggt i Rinkeby-Kista 

 

Vi moderater uppskattar att samarbetet med polisen fungerar väl och leder till 

resultat. Lagen ska gälla alla och det gäller även exempelvis EU-migranter. 

Därför är det oerhört viktigt att 24-timmarsregeln även fortsättningsvis 

upprätthålls och att avhysningar inte bara äger rum på stadens mark i 

innerstaden. 

 

Med det sagt vill vårt parti gå längre. Vi vill inrätta en nollvision mot olagliga 

bosättningar och verkställa detta genom att anställa ordningsvakter som 

hjälper till med avhysningar. Vidare föreslår Moderaterna i sin budget till 

nästa år att ytterligare medel ska läggas på renhållning och att den 

nolltolerans som tidigare fanns mot klotter återupprättas. 

 

Allt fler stockholmare känner att vi bor i en alltmer smutsig och otrygg stad, 

det vill vi ändra på. 
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§ 12   

Skillnadernas Stockholm  
Remiss från kommunstyrelsen (KS dnr 159-1334/2015) 

 

Beslut 
1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen 

2. Omedelbar justering 

 

Ärendet 
Staden har tillsatt Kommissionen för ett socialt hållbart Stockholm.  Med 

rapporten Skillnadernas Stockholm avser kommissionen att ge en samlad bild 

av skillnader i livsvillkor i Stockholms stad. Av rapporten framgår att det 

finns stora och växande skillnader inom Stockholms stad. Det framgår också 

att skillnaderna kan påverkas. Genom tidiga investeringar i människor under 

uppväxtåren kan vinster på längre sikt göras. När fler klarar skolan, väljer att 

utbilda sig vidare, arbetar och försörjer sig själva följer ett ökat välbefinnande 

och förbättrad hälsa. Färre hamnar i ett kostsamt utanförskap. En sådan 

socialt hållbar utveckling gynnar såväl enskilda personer som samhälle. 

Behoven av stadsövergripande prioriteringar och lokalt utvecklingsarbete är 

särskilt stora inom vissa delar av staden, däribland Rinkeby-Kista 

stadsdelsområde.   

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 22 oktober 2015.  

Dnr 1.5.1.-468-2015. 

 

Förslag till beslut 
Ordföranden Mia Päärni (S) yrkade bifall till förvaltningens förslag till 

beslut.  

 

Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) yrkade bifall till eget förslag till 

beslut. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Mia Päärni (S) ställde de båda förslagen mot varandra och fann 

att nämnden ställt sig bakom förvaltningens förslag.  

 

Reservation  
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) reserverade sig mot nämndens 

beslut till förmån för moderaternas förslag enligt följande. 

 

Stadsdelsnämnden beslutar följande. 

 

Stadsdelsförvaltningens förslag till beslut delvis godkänns 
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Därutöver anföra följande 

 

Stockholm ska vara sammanhållen stad 

 

I budgeten för 2015 angav majoriteten att ”För att synliggöra både behov och 

möjligheter ska staden tillsätta en social hållbarhetskommission med 

fristående forskare som granskar på vilket sätt staden kan bidra till en jämlik 

stad.” En sådan formulering för närmast tanken till en fristående utredning, 

vars ledamöter är forskare, som på ett obundet sätt kan komma med 

rekommendationer. Istället har majoriteten nu beslutat om en kommission 

som i praktiken består av ett par ledande tjänstemän inom staden och att 

dessa ska ”samverka” med fristående forskare. Risken är därmed stor att 

kommissionen kommer att presentera slutsatser och förslag som framför allt 

överensstämmer med den styrande majoritetens önskemål. Vi skulle vilja 

hävda att så redan är fallet. 

 

Rapporten ”Skillnadernas Stockholm” syftar till att ge en första övergripande 

bild av läget i Stockholms stad och den kommer att följas upp med vidare 

analyser och redovisningar längre fram.  Vi tycker ambitionen är god men 

anser att politiska tolkningar bör lämnas utanför detta arbete tills vidare och 

att vi istället bör fokusera på de utmaningar som Stockholm de facto står 

inför. Dessvärre har inte den rödgrönrosa majoriteten lyckats förhålla sig 

neutrala eller ens sansade i sina långtgående slutsatser av rapporten utan 

tolkar faktaunderlaget så som det passar deras världsbild. 

 

Att rapporten är skriven utifrån den nuvarande vänstermajoritetens världsbild 

och problemformuleringar märks på ett flertal ställen. Låt oss ta några 

exempel. När kommissionen förklarar bostadssegregationen som ett resultat 

av det minskade antalet hyresrätter i innerstaden, inte det låga antalet 

bostadsrätter i ytterstaden, väljer man att bekräfta den styrande majoritetens 

världsbild. Den implicerade lösningen blir att bygga fler hyresrätter i 

innerstaden, men inte att verka för fler bostadsrätter i ytterstaden. Så tar en 

förment neutral rapport på ett subtilt sätt politisk ställning. 

 

Vi ställer oss vidare tveksamma till flera av de tolkningar som görs i 

rapporten, där fakta och siffror jämförs i syfte att bekräfta en, av majoriteten, 

redan dragen slutsats istället för att lyfta fakta utifrån den verklighet som 

visas. Jämförelser görs utifrån målsättningen att visa en så stor skillnad som 

möjligt istället för fokus att skapa en rättvisande bild av Stockholm. För oss 

är det avgörande att alltid arbeta för att alla ska få det bättre, inom alla delar 

av samhället utifrån varje persons förutsättningar och ambition. Den 

rödgrönrosa majoriteten arbetar aktivt för att bildsätta en stad i förfall, där 

inga insatser har gjorts för att motverka detta. Ambitionen att svartmåla det 

arbete som gjorts är tydlig. 
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Exempelvis dras slutsatsen att andelen hushåll med långvarigt ekonomiskt 

bistånd ökar. Det är visserligen korrekt och ett tydligt resultat av att 

Stockholms stad idag har den lägsta nivån av ekonomiskt biståndstagande 

sedan räkningarna började 1982. De som idag har ett behov av ekonomiskt 

biståndstagande är personer som står långt ifrån arbetsmarknaden av olika 

anledningar och som kräver djupare insatser för att ta sig tillbaka. Sådana 

tolkningar måste föregås av en bredare bild. Den rekordlåga nivån av antal 

hushåll med ekonomiskt bistånd gör att andelen hushåll med långa 

biståndstider (10–12 månader per år) ökat från 26 procent 1995 till 43 procent 

av det totala antalet biståndshushåll 2014. Men vi får inte glömma att 

Stockholm trots det har historiskt låga nivåer av ekonomsikt biståndstagande.  

 

Trots detta hoppas vi att majoriteten läser kommissionens rapport med 

intresse. En av de mest intressanta slutsatserna rör det starka sambandet 

mellan stadsdelars socioekonomiska sammansättning och stadskvaliteter. 

Även utanför innerstaden går det att bygga stadsdelar med god tillgång till 

service, en bra blandning av bostäder och arbetsplatser, och nära till 

kollektivtrafik. Tyvärr har stora delar av det efterkrigstida Stockholm högst 

medvetet inte byggts på detta sätt, utan som isolerade öar där service och 

arbetsplatser lagts någon annanstans. 

 

Indirekt innebär resultaten ett stort underkännande av såväl tidigare som 

nuvarande vänstermajoriteters stadsbyggnadspolitik. Det är den 

stadsbyggnadspolitiken, med miljonprogrammets prefabricerade 

hyresrättsenklaver som flaggskepp, som lett till den segregation vi ser idag. 

 

Lösningen är att arbeta för en mer blandad stad, där arbetsplatser flyttas ut till 

ytterstaden, där förtätning ger underlag för fler butiker och restauranger, och 

där reformer av hyressättningssystemet i nyproduktionen gör det möjligt att 

bygga nya hyresrätter i de mest attraktiva lägena samtidigt som fler 

bostadsrätter gör det möjligt för fler boende i ytterstaden att äga sitt boende. 

 

Vi vill avslutningsvis påpeka att det är högst anmärkningsvärt att rapporten 

Skillnadernas Stockholm presenterades på stadens hemsida i juni i 

kommissionens namn, trots att kommissionen då ännu inte hade organiserats 

eller börjat verka.  

 

Tyvärr anser vi på grund av ovanstående att risken är stor att kommissionen 

kommer att fungera som en utredningstjänst för vänstermajoriteten snarare än 

att komma med djärva och vetenskapligt underbyggda förslag på hur 

Stockholm kan bli en stad där alla har förmågan att förverkliga sina djupast 

liggande möjligheter. Kommissionen för ett socialt hållbart Stockholm bör 

med anledning av ovanstående göras om så att kommissionens ledamöter är 

fristående forskare. Stadsledningskontorets roll bör vara att bistå med 
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faktaunderlag. Ytterligare vetenskaplig expertis i särskilda frågor kan knytas 

till kommissionen vid behov. 

 

Särskilt uttalande 
Ordföranden Mia Päärni m.fl. (S) och ledamoten Demba Bah m.fl. (MP) 

anmälde ett gemensamt särskilt uttalande.  

 

Rapporten ”skillnadernas Stockholm” går rakt in i hjärtat. Det är både 

sorgligt och uppfordrande som politiker i Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd att 

läsa den. För att vara positiv kan man säga: det är glädjande att man på allvar 

lyfter frågan om de stora skillnaderna vi har sett växa fram i Stockholm. Det 

är en utveckling som pågått i flera år och som kräver en medveten politisk 

strategi och ett politiskt mod för att vända. 

 

Förvaltningen har i sitt utmärkta svar både lyft exempel på arbete som görs 

och behöver göras och tydliggjort flera av de utmaningar vi har. 

Rapporten går in i kärnan av ojämlikheten i staden och visar både på de 

problem med segregation och växande klyftor som vi ser i staden, där många 

stadsdelar frodas och mår bra, medan andra får större och större utmaningar 

inom många områden. Det är viktigt att kartlägga de problem vi har i olika 

stadelar men man måste också vidta de nödvändiga åtgärderna som behövs 

för att komma till rätta med problemen.  

 

Staden växer och i allmänhet mår den bra; sysselsättningen ökar och 

inkomsterna stiger, men bland annat i vår stadel Rinkeby-Kista går 

utvecklingen åt motsatt håll. I Rinkeby lever 42% av barnfamiljerna i 

ekonomisk utsatthet och sysselsättningsgraden är 47% mot nästan 85% i 

staden. Stadsdelen har det lägsta antalet elever som lämnar grundskolan och 

inte har behörighet till gymnasiet, bara 78%. Eftersom vi vet att en 

gymnasieutbildning är mer eller mindre nödvändig för att kunna ta sig in på 

arbetsmarknaden är det naturligtvis oacceptabelt. Utmaningarna för skolorna 

i våra stadsdelar beror på många olika saker, men det finns några saker som 

vi alla nog kan se skulle förändra möjligheten för skolorna att lyckas bättre 

med sitt uppdrag. En stor utmaning i och med friskolesystemet och 

boendesegregationen kommer vara hur vi gör de kommunala skolorna i vår 

stadsdel attraktiva. Där tror vi att olika profiler kan vara en del av lösningen. 

Att arbeta medvetet med att skapa attraktiva profiler som drar till sig elever 

från närliggande stadsdelar och kommuner borde vara en prioriterad fråga. I 

vår stadsdel skulle man till exempel kunna göra en av högstadieskolorna till 

en skola med inriktning på programmering, en toppmodern skola med den 

bästa tekniken.  

 

Att barn som halkar efter kunskapsmässigt får det stöd de behöver för att 

hålla takten med sina klasskamrater är en annan. Vi har de senaste åren haft 

förmånen att få driva pilotprojektet skola socialtjänst för att minska frånvaron 
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i högstadieskolor i vår stadsdel, det har varit framgångsrikt. Ett exempel på 

ett arbete som behöver permanentas. Det måste vara långt mer ekonomiskt att 

se till att ungdomar går ut skolan med behörighet till gymnasiet än att nästan 

garanterat slussa in dem i arbetslöshet.  

 

Att få tillgång till särskilt stöd borde vara en självklarhet om det krävs. 

Förskolan är en viktig pusselbit i detta arbete. Att våra stadsdelar där andelen 

inskrivna barn i förskolan är låg får resurser för att arbeta uppsökande är 

viktigt. Likaså är det viktigt att utveckla arbetet med tvåspråkighet, att ha ett 

utvecklat språk och ett stort ordförråd när man kommer till skolan är en 

förutsättning för goda resultat. Det är möjligt att man i stadsdelar där få barn 

har svenska som modersmål behöver ännu mindre barngrupper än idag för att 

få en reell möjlighet att arbeta med språk. Även i förskolan är det oerhört 

viktigt att vi anpassar barngrupper och/eller antalet personal per grupp utifrån 

barngruppens förutsättningar.  

 

Att man satsar mer resurser på komvux, SFI, yrkesutbildningar och 

arbetsmarknadsåtgärder är positivt, men även där har vi en lång väg att gå. 

Att höja sysselsättningen och sänka arbetslösheten kommer kräva nytänkande 

och ett ökat stöd till företag men också att det offentliga kan anställa fler. 

Detta är en nyckel för att kunna minska skillnaderna och få ett mer jämlikt 

Stockholm. Vi tror att både vår stadsdel och Stockholm skulle gynnas av att 

man satsar resurser på nyföretagande hos oss där idéer frodas men kapital och 

ibland även kunskap saknas för att kunna starta företag. Ett 

nyföretagarcentrum som är en förlängning av Stockholm Business Region där 

det finns rådgivning, mentorsprogram och eventuellt kontor att hyra kan med 

fördel förläggas till vår stadsdel. Det behöver satsas på både vanliga företag 

och sociala företag som kan vara en viktig part när det gäller att skapa 

arbetstillfällen för de som står långt från arbetsmarknaden. 

Det behövs också ordentliga utbildningslyft för de vuxna som har mycket 

låga utbildningsnivåer. Att satsa på yrkesutbildningar är ett annat sätt att 

säkra vägen till arbete. Det kan vara så att det är dags för ett nytt 

kunskapslyft. Inom många yrken saknas utbildad personal, där behövs det 

snabbspår. Det är kostsamma investeringar, men om de görs rätt, är de snart 

lönsamma. 

 

Vi har i vår stadsdel fler fritidsgårdar än någon annan del av Stockholm. Men 

vi behöver ständigt fundera på hur vi ska utveckla de verksamheterna och se 

till att bemanningen är tillräckligt stor för att hålla hög kvalité på 

verksamheten. Vi ska även jobba med tryggheten i våra offentliga rum. Att 

stadsdelen tillsammans med andra myndigheter och förvaltningar har fler 

arbetsplatser och lokaler i våra stadsdelskärnor kommer att förändra våra 

centrum. Tillsammans med medborgarvärdar, ungdomsvärdar, fältassistenter, 

Fryshuset, polisen, nattvandrare och andra ska vi trygga våra offentliga rum. 

Vi behöver utveckla vårt arbete för och mot kriminella och andra som hamnat 
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utanför, både för att det i längden blir mycket billigare och för att minska 

mänskligt lidande. Sociala insatsgrupper som arbetar med unga vuxna som 

vill lämna en kriminell livsstil ser ut att ha bra resultat och har kö till sin 

verksamhet. Det behöver utökas och permanentas. Allt annat vore kortsiktigt. 

Vi behöver utveckla vårt arbete med demokratifrågor, både mellan den 

politiska arenan och medborgarna, men också i alla våra verksamheter. 

 

Utveckla Järvafältet till ett friluftsområde som Stockholmare vill besöka! Ha 

kvar och utveckla discgolfparken, se till att det finns löpspår, skidspår (varför 

inte låna ut skidor gratis till barn på våra gårdar Akalla by och Husby gård?) 

och bygg utomhusbadet vid Eggeby gård. Ett bad med stark attraktionskraft 

men som självklart tar hänsyn till den kringliggande naturen. Ett sådant bad 

går säkert att bygga så att delar av det kan användas som skridskorink 

vintertid. Sådana investeringar kommer att stärka Järvafältet attraktivitet. 

 

Att lämna bostadspolitiken utanför är svårt. Vi är glada att staden har höga 

ambitioner när det gäller byggande av bostäder, att man strävar efter att 

bygga billigare och att man ser till att bygga hyresrätter. Men det är svårt att 

se att hyrorna kommer att hamna på en nivå som ger de med knappa 

ekonomiska resurser möjlighet att efterfråga bostäder som det ser ut nu. På 

något sätt behöver subventioner av bostadsbyggandet bli kraftfullare om det 

ska ge de resultat vi hoppas på. Det finns anledning att fundera på ifall 

inkomstkraven måste sänkas mer och trångboddhetsnormen behöver 

förändras. I vår stadsdel har vi många stora familjer och det behöver också 

planeras för när man bygger nya bostäder. Stora bostäder behövs på andra 

håll i staden. Det behöver även byggas bostäder i våra stadsdelar. Det kan 

med fördel vara stadsradhus och bostadsrätter i de delar av stadsdelen där 

hyresrätterna dominerar. Låt medborgarna komma med idéer om platser att 

bygga på, det finns utrymme. Intressanta projekt nu är överdäckningarna, 

något som vi bör arbeta mer med. Det ger förhoppningsvis också ett lägre 

trafikbuller på Järvafältet – som efter ombyggnationerna av de stora vägarna 

är extremt bullerutsatt. 

 

Förvaltningen lyfter i sitt svar att nyanlända flyktingar, inklusive 

ensamkommande flyktingbarn, berör alla våra verksamhetsområden. 

Eftersom många kommer som anhöriginvandrare blir det naturligt att vi får 

fler personer att ta emot än de flesta andra stadsdelar. Detta är en fråga som 

kräver att staden tar ett samlat grepp kring frågorna och ser till att 

mottagandet fördelas jämnare, även i skolorna, och att vi på olika sätt får stöd 

centralt ifrån. Det blir kontraproduktivt att låta de mest socioekonomiskt 

utsatta stadsdelarna bära det största ansvaret.  

Att boende i Rinkeby-Kista i så stor utsträckning har långt mycket sämre 

livsvillkor än genomsnittet i Stockholms stad är ett stort misslyckande. Det 

gagnar inte samhället i det stora hela eller på sikt och det är en utveckling 

som måste brytas. Det är viktigt att förstå att stadsdelsnämnderna ensamma 
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inte kan lösa alla dessa strukturella problem, även om vi bär ett stort ansvar 

och kan göra mycket. Det krävs extra åtgärder om vi ska kunna bli en stad 

som håller samman. En långsiktig och ordentlig satsning. 

 

Ingen vinner på ojämlikhet. Den skapar spänningar och motsättningar som i 

längden kostar mer och drabbar hela staden. 
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§ 13  

Revidering av arkivregler för Stockholms stad 
Remiss från kommunstyrelsen (KS dnr 001124/2015) 

 

Beslut 
1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen 

2. Omedelbar justering 

 

Ärendet 
Stadsarkivet har arbetat fram ett förslag till reviderade arkivregler för staden.  

Revideringen omfattar disposition, kapitelindelning, författningshänvisningar 

och språkliga justeringar. Syftet är att de ska bli tydligare. Vissa tillägg har 

också gjorts för att anpassa arkivreglerna till dagens informationshantering, 

t.ex. om analoga ljud- och bildupptagningar och digitalt skapad information. 

De reviderade reglerna föreslås gälla fr.o.m. den 1 januari 2016. 

Förvaltningen välkomnar att arkivreglerna anpassas till aktuell 

informationshantering och att de blir tydligare.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 oktober 2015.  

Dnr 1.5.1.-469-2015. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  
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§ 14   

Strategi för säkerställande av vissa kommunaltekniska ytor 
Remiss från kommunstyrelsen (KS dnr 123-1121/2015) 

 

Beslut 
1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen 

2. Omedelbar justering 

 

Ärendet 
Kommunstyrelsen har för yttrande remitterat ett förslag från trafiknämnden 

till stadsdelsnämnderna i Kungsholmen, Rinkeby-Kista, Skärholmen och 

Älvsjö samt till vissa facknämnder och stadsledningskontoret. Trafiknämnden 

planerar att inventera befintliga sandupplag, snötippar, uppställningsplatser 

för maskiner för snöröjning m.m. Inventeringen innefattar bl.a. åtgärder för 

att trygga fortsatt omhändertagande av snö och tillgång till tipplatser. I 

Rinkeby-Kista stadsdelsområde finns för närvarande endast ett sandupplag 

som betjänar hela stadsdelsområdet. Förvaltningen välkomnar förslag på fler 

möjliga sandupplag i stadsdelsområdet. I stadsdelsområdet finns också bara 

en snötipp som ligger utefter Akallalänken och som riskerar att försvinna i 

samband med färdigställandet av Förbifart Stockholm. Om så sker är en ny 

tipplats i området nödvändig på sikt.   

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 oktober 2015.  

Dnr 1.5.1.-396-2015. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  

 

Särskilt uttalande 
Ordföranden Mia Päärni m.fl. (S) och ledamoten Demba Bah m.fl. (MP) 

anmälde ett gemensamt särskilt uttalande.  

 

När staden planerar för bostäder är olika delar av stadens infrastrukturer 

under granskning. Ett sådant område är s.k. kommunaltekniska ytor.  

 

För dagen är det för sandupplag och etableringsytor oftast löst genom att 

entreprenörer erhåller av polisen utfärdade upplåtelsetillstånd på allmän 

platsmark. 

 

Att utarbeta en strategi för var i staden det kan finnas sandupplag, snöupplag 

och etableringsytor är angeläget. Behovet av yta är säsongsbundet varför en 

diskussion om med vilka andra verksamheter de kan kombineras är viktig. 
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Kraven för sandupplag är att det är en hårdgjord yta, betong eller asfalt. Krav 

på snöupplag och etableringsytor framgår av remissen. 

 

I stadsdelen Rinkeby-Kista har vi få egna ytor av denna kategori. I remissen 

tas inte förekomst av motsvarande ytor i det kommunala fastighetsbeståndet 

upp till behandling. I sammanhanget är kommunens totala resurser i form av 

mark intressant att studera och se om de, med hänsyn tagen till tillgänglighet 

och annat, kan ge nya användbara ytor för dessa ändamål. 

 

Om och var i stadsdelen eller i angränsande stadsdelar som dessa ytor kan 

finnas är en del i utvecklingen av Rinkeby-Kista och en naturlig del av 

stadens hållbarhetsarbete. 
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§ 15   

Sommarlovsentreprenör 
Remiss från kommunstyrelsen av motion (2015:32) av Maria Danielsson 

(SD) (KS-dnr 106-873/2015) 

 

Beslut 
1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen 

2. Omedelbar justering 

 

Ärendet 
I en i kommunfullmäktige väckt motion föreslår Maria Danielsson (SD) att 

Stockholms stad inför konceptet ”Sommarlovsentreprenör”. Konceptet 

föreslås utgöra ett alternativ till de feriearbetsplatser som erbjuds inom 

kommunen. Arbetsmarknadsnämnden fick i budget 2015 i uppdrag att 

utveckla stadens satsningar på feriearbete. Förvaltningen önskar att fler 

feriearbetstillfällen för ungdomar från Rinkeby-Kista skapas genom stadens 

facknämnder, andra stadsdelsnämnder och stadens bolag. Förvaltningens 

önskan är att denna fråga får ingå i arbetsmarknadsnämnden uppdrag. Även 

andra möjligheter till feriearbete bör prövas. Enligt vad förvaltningen erfar 

ingår dock det i motionen föreslagna konceptet ”Sommarlovsentreprenör” 

redan i arbetsmarknadsförvaltningens utredning.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 oktober 2015.  

Dnr 1.5.1.-390-2015. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  
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§ 16   

Matglädje för Stockholms barn och äldre 
Remiss från kommunstyrelsen av motion (2015:41) av Karin Ernlund och 

Christina Linderholm (C) (KS-dnr 000-927/2015) 

 

Beslut 
1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen 

2. Omedelbar justering 

 

Ärendet 
Motionärerna föreslår kommunfullmäktige att fatta beslut om en 

målstidsstrategi för stadens förskolor, skolor och äldreboenden. Strategin ska 

ha tydligt fokus på miljö- och klimatpåverkan, matens smak och kvalitet samt 

måltidens sociala och pedagogiska möjligheter. Stadsdelsförvaltningen 

konstaterar att det inom förvaltningens verksamheter redan idag finns 

strategier för att säkerställa barn och äldres möjligheter till en god och 

näringsriktig måltid med fokus på social samvaro samt för en hållbar 

utveckling.   

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 oktober 2015. 

Dnr 1.5.1-470-2015. 

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  

 

Särskilt uttalande 
Ordföranden Mia Päärni m.fl. (S) och ledamoten Demba Bah m.fl. (MP) 

anmälde ett gemensamt särskilt uttalande.  

 

Maten och situationen kring den är viktig för oss alla och kanske särskilt för 

de äldre. Många studier visar att de ofta har dålig matlust och är undernärda. 

Vid de uppföljningar som görs av förvaltningen bland de äldre om hur nöjda 

de är med situationen kring måltiderna och maten har vi fått relativt låga 

värden, vilket inte känns tillfredsställande. Vi har således en utmaning att 

höja dessa värden så att de äldres välbefinnande kan öka. 

 

I samband med nybyggnation av äldreboenden och förskolor vill vi poängtera 

betydelsen att man också planerar av att det byggs tillagningskök. Då skulle 

barn och de äldre, som orkar och kan, kunna medverka på ett tydligare sätt 

vid tillagningen av maten och även påverka dess innehåll och utformning. 
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§ 17   

Alkoholservering gällande Grill Royal fransk 
Remiss från socialförvaltningens tillståndsenhet 

 

Beslut 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd tillstyrker ansökan från ”Fransken i Kista 

AB” om serveringstillstånd för spritdrycker, vin, starköl och andra jästa 

alkoholdrycker i enlighet med vad som redovisas i ärendet.  

 

Ärendet 
Ägaren till restaurang Grill Royal Fransk i Kista Galleria ansöker om tillstånd 

för alkoholservering för allmänheten måndag-söndag klockan 11:00-01:00 

och till allmänheten i uteserveringen, måndag till söndag, klockan 11:00-

00:00. Grill Royal Fransk kommer att ha gemensam serveringsyta med 

restaurangen Grill Royal Asiatisk som samtidigt ansöker om 

serveringstillstånd. Restaurangen ligger i Kista Galleria. Under förutsättning 

att lagstadgade ordningsföreskrifter och åldersgränser följs bedömer 

förvaltningen att inga olägenheter uppstår. Förvaltningen föreslår därför att 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd tillstyrker ansökan om serveringstillstånd. 

Förvaltningen föreslår även att ägare och personal genomgår en utbildning i 

ansvarsfull alkoholservering.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 oktober 2015.  

Dnr 1.5.2.-493-2015. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  
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§ 18   

Alkoholservering gällande Grill Royal asiatisk 
Remiss från socialförvaltningens tillståndsenhet  

 

Beslut 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd tillstyrker ansökan från ”Kinesen i Kista AB” 

om serveringstillstånd för spritdrycker, vin, starköl och andra jästa 

alkoholdrycker i enlighet med vad som redovisas i ärendet.  

 

Ärendet 
Ägaren till restaurang Grill Royal Asiatisk i Kista Galleria ansöker om 

tillstånd för alkoholservering för allmänheten måndag-söndag klockan 11:00-

01:00 och till allmänheten i uteserveringen, måndag till söndag, klockan 

11:00-00:00. Grill Royal Asiatisk kommer att ha gemensam serveringsyta 

med restaurangen Grill Royal Fransk som samtidigt ansöker om 

serveringstillstånd. Restaurangen ligger i Kista Galleria. Under förutsättning 

att lagstadgade ordningsföreskrifter och åldersgränser följs bedömer 

förvaltningen att inga olägenheter uppstår. Förvaltningen föreslår därför att 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd tillstyrker ansökan om serveringstillstånd. 

Förvaltningen föreslår även att ägare och personal genomgår en utbildning i 

ansvarsfull alkoholservering.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 oktober 2015.  

Dnr 1.5.2.-494-2015. 

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  
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§ 19   

Anmälan om genomförd upphandling av ”Projektkonsult, Järva-
Andan 2015” 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Förvaltningen har nu genomfört upphandlingen av en projektkonsult till 

Järva-Andan i enlighet med nämndens beslut den 16 juni i år. 

Stadsdelsdirektören har också tecknat avtal med det vinnande företaget, 

Isabel Marknad och Event. 

Dnr 2.2.2.-172-2015. 
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§ 20  

Information om genomförda uppföljningar av nämndens 
egenregiverksamheter inom funktionsnedsättning och 
socialpsykiatri 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Förvaltningen har under våren 2015 genomfört tre kvalitetsuppföljningar 

inom följande LSS-verksamheter i egen regi: Rinkeby-Kista dagliga 

verksamhet, Silkeborgs gruppbostad och Akalla gruppboende.  

Förvaltningens medicinskt ansvariga sjuksköterska (MAS) och medicinskt 

ansvarig för rehabilitering (MAR) har varit delaktiga i uppföljningarna. 

Uppföljningarna har genomförts med stöd av stadens mallar som används vid 

all uppföljning av verksamhet inom lagen om valfrihet (LOV), oavsett 

regiform. 

Dnr 1.2.1.-450-2015. 
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§ 21  

Markanvisning för kontor i Kista, Akalla 4:1 
Information från exploateringskontoret/exploateringsnämnden 

 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Exploateringskontoret har upprättat ett markanvisningsärende som berör 

Kista (dnr E2015-01555) och som exploateringsnämnden har behandlat på 

sitt sammanträde den 24 september 2015. Mark anvisas för kontor inom 

fastigheten Akalla 4:1 i Kista till AP-fondens Fastighets nr 63 KB 

(dotterbolag till Vasakronan), nedan kallad Vasakronan. Fastigheten ligger i 

anslutning till Grönlandsparken i företagsområdet i Kista. Vasakronan avser 

att riva delar av befintliga kontorsbyggnader om 42 000 kvm och bygga nya 

moderna kontor och ett hotell om sammanlagt 61 900 kvm. Exploateringen 

kräver ny detaljplan. Planförslaget kommer att remitteras till Rinkeby-Kista 

stadsdelsnämnd för synpunkter.  

Dnr 1.5.3.-490-2015.  
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§ 22  

Lokalt samverkansprogram för omhändertagande, utredning och 
behandling av personer med misstänkt demens/demenssjukdom 
i Rinkeby-Kista 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
År 2010 utkom Socialstyrelsen med ”Nationella riktlinjer för vård och 

omsorg vid demenssjukdom 2010”. Riktlinjerna lyfter fram evidensbaserade 

och utvärderade behandlingar och metoder inom vård och omsorg för 

personer med demenssjukdom och för stöd till deras närstående. För att 

förverkliga målen som beskrivs i Socialstyrelsens riktlinjer har ett lokalt 

samverkansprogram utarbetats av Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning i 

samarbete med landstingets primärvård, primärvårds Rehab och 

minnesmottagningen på Brommageriatriken. En implementering av 

programmet pågår. Målet är att all personal inom hälso- och sjukvården och 

den kommunala omsorgen som kommer i kontakt med demenssjuka personer 

ska tillämpa samverkansprogrammet. Rinkeby-Kista pensionärsråd har tagit 

del av programmet. 

Dnr 7.-486-2015. 
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§ 23  

Inkomna skrivelser till nämnden från förtroendevalda 

 

 Skrivelse Kameror ökar tryggheten i Rinkeby-Kista, Benjamin Dousa 

m.fl. (M) 

 
Beslut 
Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning.  
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§ 24  

Konferenser och utbildningar 

Ordföranden Mia Päärni (S) informerade om att nämndens ledamöter och 

ersättare är välkomna på julbord efter nämndens sammanträde den 17 

december i Husby träff.   
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§ 25  

Postlista 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av postlista från och med den 10 september 2015 till och med den 

14 oktober 2015.  
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§ 26  

Protokoll från pensionärsrådet 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 
Pensionärsrådets protokoll från den 19 augusti 2015. 
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§ 27a 

Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 
Rådet för funktionhinderfrågors protokoll från den 20 augusti 2015.  
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§ 27b 

Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 
Rådet för funktionhinderfrågors protokoll från den 10 september 2015.  
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§ 28 

Protokoll från Trygghet i fastigheter och utemiljö/fd 
Brottsförebyggande rådet i Rinkeby-Kista  

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 
Protokoll från Trygghet i fastigheter och utemiljö/fd Brottsförebyggande 

rådet i Rinkeby-Kista från den 1 september 2015.  
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§ 29 

Anmälan av delegationsbeslut 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 

Datum Ärende  Beslut Delegat 

2015-08-13 Deltagande i EU 

Kommissionens 

kontaktseminariet i Vilnius, 

Litauen 

Dnr: 1.2.1.-049-2015 

Beviljas Patrik Derk 

stadsdelsdirektör 

2015-09-29 Yttrande gällande ansökan 

om värdeautomater på 

O`Learys, Kista 

Dnr: 1.4.-513-2015 

Ingen erinran Dejan Stankovic 

enhetschef 

2015-09-29 Överenskommelse om att 

anställning upphör 

Gällande xxx xxx 

 Patrik Derk 

stadsdelsdirektör 

2015-10-01 Överenskommelse om att 

anställning upphör 

Gällande xxx xxx 

 Patrik Derk 

stadsdelsdirektör 

2015-10-28 Yttrande gällande ansökan 

om värdeautomater på 

Black and White, Kista 

Dnr: 1.4.-559-2015 

Ingen erinran Dejan Stankovic 

enhetschef 

2010-10-28 Lista på nyanställda från 

och med maj månad till 

september månad 2015 

Dnr: 2.3.1.-050-2015 

 Respektive 

verksamhetsområdesche

f 
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§ 30 

Inkomna skrivelser, rapporter med mera som kommit till 
stadsdelsnämnden eller upprättats inom förvaltningen 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 
1. Sveriges kommuner och Landsting, Cirkulär 15:27 – Utbildningskontrakt 

och Extratjänst. 

 

2. Sveriges kommuner och Landsting, Cirkulär 15:29 – 

Budgetförutsättningar för åren 2015-2019. 

 

3. Klagobrev till politiker och andra beslutstagare, från föräldrar vid 

förskolan Trollskogen, dnr: 1.2.3.-544-2015 
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§ 31 

Protokollsutdrag från kommunfullmäktige m.m. i urval 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 
1. Protokollsutdrag från Kommunfullmäktige sammanträde 28 september 

2015, § 21. Tillägg till avgifter för upplåtelse av offentlig plats avseende 

tillfälliga bostäder. Dokid: 18425 

 

2. Protokollsutdrag från Kommunfullmäktige sammanträde 28 september 

2015, § 22. Kommissionen för ett socialt hållbart Stockholm. Dokid: 

18426 

 

3. Protokollsutdrag från Kommunfullmäktige sammanträde 28 september 

2015, § 24. Riktlinjer för barnomsorg på obekväm arbetstid. Dnr: 1.5.1.-

204-2015 

 

4. Protokollsutdrag från Kommunfullmäktige sammanträde 19 oktober 

2015, § 24. Vision 2040 – Ett Stockholm för alla.  

Dokid: 18653 

 

5. Protokollsutdrag från Kommunfullmäktige sammanträde 19 oktober 

2015, § 25. Riktlinjer för lokalt utvecklingsarbete.  

Dokid: 18654 

 

6. Protokollsutdrag från Kommunfullmäktige sammanträde 19 oktober 

2015, § 28. Komplettering av riktlinjer för handläggning av ärenden 

gällande ensamkommande barn och ungdomar samt modell för fördelning 

av statlig ersättning för boendeplatser.  

Dokid: 18655 
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§ 32 

Anmälan av sociala delegationens protokoll 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna  

 

Ärendet 
Sociala delegationens protokoll från den 28 september, den 7 oktober och den 

21 oktober 2015.  


